
Fylkesutvalgets behandling av sak 214/2024 i møte den 26.11.2024: 

Behandling  
 

Erlend Jordal (Høyre) fremmet følgende endringsforslag (1) på vegne av Høyre, Frp, 

KrF: 

  

Endringsforslag punkt 2 

Rogaland fylkeskommune mener det er tilstrekkelig utredet hvilke konsekvenser 

tiltakene vil ha for villrein, og støtter de utbyggingsgrep som gir økt mobilitet for 

villreinstammen. 

  

Erlend Jordal (Høyre) fremmet følgende forslag (2) på vegne av Høyre, FrP, KrF, og 

SP:Endringsforslag punkt 3 

Punktet strykes og nummereringen endres tilsvarende for alle punkt. 

 

Erlend Jordal (Høyre) fremmet følgende tilleggsforslag (3) på vegne av Høyre, Frp, 

KrF, Venstre, Sp og Ap: 

Nytt punkt 7 

Rogaland fylkeskommune er svært opptatt av at utbygginger av nye kraftverk, 

pumpekraftverk og omlegging til større effektkjøring i kraftverk må gi betydelig og 

langvarige ringvirkninger både lokalt og regionalt. Fylkesutvalget vil derfor sterkt 

oppfordre departementet til å sikre kommunene en reel kompensasjon og fastsette 

en høyest mulig sats for konsesjonskraft som reflekterer investeringer, utbygget 

kraftgrunnlag og fordoblet effektkjøring i RSK-utbyggingen.   

  

Votering 

Innstillingens punkt 1, 4, 5 og 6 ble enstemmig vedtatt. 

  

For innstillingens punkt 2 stemte 4: Bente Gravdal (Ap), Sigurd Sjursen (INP), Monika 

Kvilhaugsvik (SV), Kjartan Alexander Lunde (V) 

For Jordals endringsforslag (1) stemte 11: Asle Rafdal (Ap), Frode Berge (Ap), 

Hayley Anita Henriksen (FrP), Svein Erik Indbjo (FrP), Erlend Jordal (H), Inger 



Merethe Bjerkreim (H), Lasse Anfinsen Fredheim (H), Ole Ueland (H), Anne Kristin 

Bruns (Krf), Reid Ivar Bjorland Dahl (Krf), Hanne Marte Vatnaland (Sp) 

Dermed ble Jordals endringsforslag (1) vedtatt. 

 

For innstillingens punkt 3 stemte 2: Monika Kvilhaugsvik (SV), Kjartan Alexander 

Lunde (V) 

For Jordals forslag (2) stemte 13: Asle Rafdal (Ap), Bente Gravdal (Ap), Frode Berge 

(Ap), Hayley Anita Henriksen (FrP), Svein Erik Indbjo (FrP), Erlend Jordal (H), Inger 

Merethe Bjerkreim (H), Lasse Anfinsen Fredheim (H), Ole Ueland (H), Sigurd Sjursen 

(INP), Anne Kristin Bruns (Krf), Reid Ivar Bjorland Dahl (Krf), Hanne Marte Vatnaland 

(Sp) 

Dermed ble Jordals forslag (2) vedtatt. 

 

Jordals tilleggsforslag (3) ble enstemmig vedtatt.  

  

  

 

Vedtak 
 

1.Rogaland fylkeskommune ser generelt positivt på oppgradering av 
vannkraftsystemet i Røldal-Suldal. 

2.Rogaland fylkeskommune mener det er tilstrekkelig utredet hvilke konsekvenser 
tiltakene vil ha for villrein, og støtter de utbyggingsgrep som gir økt mobilitet for 
villreinstammen. 

3.Rogaland fylkeskommune forutsetter at kulturminneinteressene ivaretas i samsvar 
med bestemmelsene i Kulturminneloven. Tilpasning til kulturmiljøer gjennom 
detaljplanen må gjøres i samråd med kulturminnemyndigheten. 

4.Det bør gjennomføres nye og begrensede registreringer av kulturminner langs og i 
regulerte vann for å sikre kunnskap og vurdere skadeomfang. 

5.Eventuelle anleggsperioder bør planlegges på en slik måte at man reduserer 
negative konsekvenser for friluftsliv. Stier og turveier som blir utilgjengelige i 
anleggsperioden må skiltes om, og det må sørges for trygg ferdsel forbi anleggene. 
Vi legger til grunn at utbygger søker å tilbakeføre terreng til mest mulig opprinnelig 
tilstand etter avsluttet anleggsperiode. 

6.Rogaland fylkeskommune er svært opptatt av at utbygginger av nye kraftverk, 
pumpekraftverk og omlegging til større effektkjøring i kraftverk må gi betydelig og 
langvarige ringvirkninger både lokalt og regionalt. Fylkesutvalget vil derfor sterkt 
oppfordre departementet til å sikre kommunene en reel kompensasjon og fastsette 



en høyest mulig sats for konsesjonskraft som reflekterer investeringer, utbygget 
kraftgrunnlag og fordoblet effektkjøring i RSK-utbyggingen.   
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